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V Praze dne 27. března 2024 

 

 

Č. j.: AG/0188/2024 

 
 
 

Seznam kandidátů pro volby do školské rady v dubnu 2024 za zletilé žáky a zákonné 

zástupce nezletilých žáků 

 

(kandidáti jsou řazeni abecedně) 

 

Tomáš Biňovec – zákonný zástupce nezletilého žáka 
 

Představení pro voliče: 

Vážení rodiče, ucházím se o vaše hlasy při volbě do školské rady Arcibiskupského gymnázia. Jsem otec dvou 

dcer, které AG v sekundě a kvartě studují. Před šestnácti lety jsem na AG učil a formoval studenty, a proto mi 

není lhostejný vývoj na této škole a také z toho důvodu chci škole pomoci. 

Chci zastupovat vaše zájmy, chci, aby naše děti měly zajištěné kvalitní vzdělání, dobré studijní podmínky a 

dobře se připravily na život a další studia. To jim umožní dobře profilovaná, v hodnotách zakotvená, a přitom 

současnými trendy ve vzdělání otevřená škola. Chci se zaměřit na spolupráci školy s rodiči a posílení 

žákovských aktivit. 

 

Irena Pohl Houkalová – zákonný zástupce nezletilého žáka 
 

Představení pro voliče:  

Stojím v čele Nadačního fondu Magdaleny Kožené, celostátního festivalu ZUŠ Open, pedagogicky působím na 

ZUŠ Pštrossova v Praze 1 a vedu obor klasické hudby Stipendijní Akademie MenART, která se věnuje 

podpoře mimořádně nadaných žáků ZUŠ a jejich pedagogů. Jsem častou interpretkou i iniciátorkou 

benefičních koncertů a uměleckých projektů ve prospěch potřebných. Spolupracuji s Charitou ČR, Sdružením 

Neratov, Jedličkovým ústavem, Dívčí katolickou střední školou a řadou dalších institucí. Jsem členkou výboru 

pro školství na pražském Magistrátu a mám zkušenosti z aktivního členství 

z několika Školských rad, komisí a profesních organizací. Do Školské rady Arcibiskupského gymnázia 

kandiduji z pozice předsedkyně stávající ŠR a členky předsednictva Rady rodičů s motivací nadále přispívat k 

podpoře a rozvoji školy ve prospěch celého školního společenství. 

 

Beatrix Sviezeny – zákonný zástupce nezletilého žáka 
 

Představení pro voliče: 

Syn Patrik chodí na AG do III.B a dcera Sofia do I.A. Je pro mě přirozené se jako rodič zajímat o prostředí 

školy, ve které dítě studuje, o možnostech zvyšování kvality výuky i o rozvoj školy. 

Ve školské radě bych se věnovala zlepšování vnitřních prostor AG tak, aby i během rekonstrukce studenty 

obklopovalo příjemné a čisté prostředí a aby studenti ve škole nalezli útulné odpočinkové zóny. Pracovala 

bych na vstupních prostorech a chodbách, aby důstojně reprezentovali jednak vysokou úroveň zařízení a 

dosažené studijní i sportovní úspěchy tak i kreativní počiny žáků, kolektivů, pedagogů. 

Chtěla bych dosáhnout koncepčního ukotvení laboratorních prací ve vzdělávacím plánu tak, aby bylo žákům 

častěji a systematičtěji umožněno objevovat přírodní vědy. Podpořila bych posílení vazeb mezi garantem a 

jednotlivými učiteli v daném předmětu tak, aby žáci stejných ročníků obdrželi stejný rozsah vědomostí i 

stejnou kvalitu výuky. 
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Ondřej Tomala – zákonný zástupce nezletilého žáka 
 

Představení pro voliče: 

Vážení rodiče a zástupci nezletilých žáků, 

chtěl bych Vás touto cestou požádat o Váš hlas při volbách do Školské rady Arcibiskupského gymnázia. 

Je mi 44 let, jsem ženat, mám 4 děti, z nichž nejstarší dcera navštěvuje v tomto roce na AG V.B. Vystudoval 

jsem Filozofickou fakultu UK v Praze. V současnosti pracuji jako IT Manager. V rámci školy se již pátým 

rokem aktivně účastním činnosti Rady rodičů AG, ve které jsem byl 2 roky členem revizní komise a od 

loňského roku mám na starosti organizaci plesu. 

V případě zvolení bych se chtěl ve školské radě věnovat těmto tématům: 

• Podstatné zlepšení stavu vnitřních prostor školy 

• Rekonstrukce školy a omezení jejího dopadu na žáky školy a jejich aktivity 

• Rozvoj stipendijních programů pro potřebné žáky (ve spolupráci s Radou rodičů AG) 

• Podpora rozvojových aktivit žáků (doplňkové aktivity, výjezdy, žákovské aktivity) 

• Transparentní a otevřená komunikace školy a jejich zaměstnanců s rodiči 

• Aktivní sběr podnětů od rodičů a žáků 

Věřím, že společně můžeme udělat Arcibiskupské gymnázium ještě lepším místem pro naše děti! 

 

Hana Zirnhelt – zákonný zástupce nezletilého žáka 
 

Představení pro voliče: 

Ráda bych se aktivně zapojila do Školské rady AG. Pokládám za důležité, aby rodiče byli pro školu partnery, 

pomohli rozvíjet aktivity a vylepšovat prostředí, ve kterém naše děti a pedagogové tráví hodně času.  

Mám dvě děti na nižším gymnáziu a zapojila jsem se již do Rady rodičů při AG, kde jsem aktivní v několika 

pracovních skupinách.  

Věřím, že zapojení ve Školské radě není o jednotlivci, ale cílem je vnímat a reprezentovat názory rodičů a 

žáků. Ráda bych se tedy zaměřila na komunikaci podnětů z Rady rodičů a také nastavila komunikaci s 

Žákovským parlamentem, abychom znali jejich nápady pro zlepšení, připomínky a zpětnou vazbu studentů. Z 

oblastí, kterým se Školská rada zabývá, bych ráda přinášela podněty rodičů k vzdělávacím programům a 

koncepčním záměrům rozvoje školy. Ráda se zapojím i do stávajících aktivit.   

Profesně jsem pracovala v českém i mezinárodním prostředí v oblasti průzkumu trhu a nyní působím v 

bankovnictví. Více na mém LinkedIn profilu - https://cz.linkedin.com/in/hana-zirnhelt-955a11 

 

 

 

 

 

 

Ondřej Mrzílek 

ředitel školy 

 

 
 


